
Årsmelding fra styret i Torvikbukt IL‐ 2011. 

Styret i Torvikbukt IL har i 2011 bestått av Siri B. Engdahl‐ leder, Folkert Seetzen‐ nestleder, 
Geir Råheim‐ kasserer, Lillian Husevåg‐ sekretær, Jo Harald Lilleeidet‐ styremedlem og 
varamedlemmer Mari Ask Fredriksen, Bjørn Gunnar Hoem og Torbjørn Holten. 

Styret har hatt til sammen 5 styremøter samt 1 møte hvor lederne i undergruppene møtte. 

Aktiviteten innen idrettslaget er god. Det er allidrett for barn under skolealder samt 
friidtrettstrening for barn og unge i Gjemneshallen tirsdager, badmintontrening for ungdom 
og voksne på onsdager, klatring innen alle aldersgrupper tre kvelder i uken,  samt at 
allaktivitetsgruppen har hatt noen arrangementer i helgene. Rune Skavnes ledet også i 2011 
idrettsmerkeprøver på Øra stadion. Vil også nevne at vi har et veldig bra samarbeid med 
Osmarka IL. Der er vi med på skileiken på mandager samt skøytetrening på onsdager og dem 
kan være med oss på våre aktiviteter i Gjemneshallen. 

Den største trimaktiviteten i Torvikbukt ble også i 2011 besøkene av våre 6 trimposter. Det 
totale besøk ble 6654 stk. Dette er en økning på 281 stk. fra året 2010. 

 

Ønsker å nevne noen av sakene som styret i Idrettslaget har jobbet med i 2011; 

 Arrangert kakelotteri på Joker i Februar. 

 Mari A. Fredriksen og Siri B. Engdahl møtte på årsmøtet til Gjemnes Idrettsråd. 

 Organisert bygging og åpning av 2 stk. Sandvolleyballbaner i Torvikbukt. Ferdigstilt 
juni‐2011. 

 Lederen deltok på konferansen Møteplassen ved Rica Seilet. 

 I desember arrangerte styret smørekurs på Høgtun. Et vellykket arrangement, der ca. 
40 møtte opp for å lære seg å smøre ski og de fikk mulighet å kjøpe skiutstyr av MX 
Sport i Elnesvågen. 

  Søkt på diverse økonomiske støtte bl.a. så fikk vi kr. 20000,‐ fra Gjensidige Fondet. 
Viser ellers her til fremlagt regnskap for 2011. 

 Styret stilte seg positiv til å søke Luftambulansen om hjertestarter til bygda 
Torvikbukt. En slik søknad vil bli sendt i løpet av våren-2012. Ved positivt vedtak vil 
vi høre om Torvikbukt brannlag vil være med på et samarbeid om driften av denne.  

Torvikbukt Idrettslag gikk med et underskudd i 2011 på kr. 17024,78. Egenkapitalen pr. 
31.12.11 var på kr. 309857,38. Jeg synes dette er et bra resultat da vi i 2011 bygget to stk. 
Sandvolleyballbaner der idrettslaget hadde en økonomisk utgift på ca. 70000,‐ kr samt har 
sponset alle medlemmer med en liten sum som har kjøpt våre nye trenings drakter.  

Styret i idrettslaget vil takke alle frivillige, tillitsvalgte og trenere som har stilt opp i året som 
har gått. Unntatt deres innsats har vi ikke kunnet opprettholdt det aktivitetsnivået vi har pr. i 
dag. 



Med vennlig hilsen 

Siri B. Engdahl 
Leder i Torvikbukt IL 
 

 

Årsmelding Klatregruppa! 25.02.12 

Styret: 

• Helge Glomstad (Leder) 

• Torgeir Halle 

• Sigrid Lamvik 

• Cecilie Tennøy 

• Erik Harstad 

• Anne Berntsen  

Årsmøtereferat: 

• Økonomi: 

Utgifter: 

3 stk klatretau 

2 junior seler 

4 voksenseler 

Sikringskarabinere 

5000,- 

Inntekter: 

 Kakelotteri Joker: ca 4700,- 

• Aktivitet i veggen 

Det har vært bra aktivitet under de organiserte treningene på Onsdagene fra vi startet opp i 
høst.  

I snitt: ca 15 pr økt.  

Klatrevaktene som rullerer på å stå vakt på Onsdagsøktene, har økt fra 2 i fjor til 6 i år i 
antallet �, noe som også gjenspeiler aktiviteten fra i fjor. 

Klatrekurs: 

Onsdag 15.02 Bratt kort gjennomgang.(kurs) 



Etabl. Facebook side,: klatring i gjemneshallen 

Feiret 5 årsdag. 

Tirsdag og Søndag er dager for de som har Bratt kort. (lite brukt, men et tilbud som fortsatt 
bør være tilgjengelig. 

 

 

ÅRSMELDING BANEKOMITEEN 2011. 

I 2011 har følgende vært med i banekomiteen: 

 Solfrid Engdahl 

 Nils N. Engdal 

 Torbjørn Holten 

 Preben Sundet 

 Sigbjørn Halle 

 Torgeir Halle 

 

Sammendrag for året: 

Vi har arrangert 3-4 dugnader på Øra. Der fikk vi fullført jobben med å legge ny svarg rundt 
løpebanen, laget ny skrape, skiftet deler av gjerde og gjort diverse vedlikehold på anlegget. 

Solfrid og Leif Engdahl har gjort en kjempeinnsats med maling av klubbhuset samt skilt og 
murer, retter en stor takk til dem og alle andre som har stilt opp på dugnadene sommeren 
2011. 

Kakelotteri arrangerte vi på Joker i midten av April. Dette ga et godt resultat.  

Klipping av gressmatta har blitt utført tilfredstillende gjennom hele sesongen. 

Diverse annet som er utført på dugnader og ellers i løpet av året: 

-Service på traktorklipper. 

-Reperasjon av merkemaskin. 

-Oppmåling med GPS av alle hjørner og vinkler på fotballbanen, samt nedsetting av 
permanente markører for disse. Dette for å lette merking av banen. 

-Gjødsling av grasmatta. 

-Skraping av løpebanen. 



-Avsperring av deler av banen og tilsåing av frø.Aktiviteten i gruppa har vært god, jeg synes 
vi har fått til mye i løpet av året. Vil med dette takke alle som har bidratt på alle vis.For 
banekomiteen: 

 

Torgeir Halle/ Leder Banekomiteen 

 

Årsmelding fra Særidrettsgruppa 2011 
 

Gruppa har bestått av følgende medlemmer: Carl Gunnar Orset (leder), Bjarte Grøteide, Siri 

Ask Fredriksen, Jens Ove Grønnset, Jo Walør Heggem, Anders Orset og Rune Skavnes. 

 

Friidrett:  

Siri og Carl Gunnar har også i 2011 hatt treninger for barn og ungdom på tirsdager. Det har 

vært jamt godt oppmøte med 10‐20 på hver gruppe. Om vinteren består treningene i 

hovedsak av å innøve generelle basisferdigheter, og om sommeren er det mere friidrett 

spesifikt.  

 

Vi har flere utøvere som har deltatt i terrengløp og friidrettsstevner med spesielt store 

tropper på Retiroløpet i Molde og friidrettsstevne på Midsund. Det må spesielt nevnes 

søsknene Håkon og Karina Orset sine prestasjoner i NCC lekene i Stjørdal. NCC lekene er 

mesterskap for Midt‐ og Nord‐Norge. Håkon tok bronsemedalje i kule med resultatet 10.55 

og Karina tok bronsemedalje i høyde med resultatet 1.46. Veldig sterke prestasjoner, 

gratulerer! 

Nevnes må også medaljer fra KM. Eskil Engdal tok sølvmedalje i liten ball og 600 meter, og 

bronsemedalje i kule. Karina Orset tok sølvmedalje i høyde og bronsemedalje på 60 meter. 

Laget hadde deltakere på ulike turløp. Må nevne her at Hans Orset løp helmaraton i 

Barcelona. 

 

Arrangementer i 2011: Åpent klubbmesterskap i terrengløp, Seterløpet, Jokerlekene og 

Torvikbukt Rundt. I 2012 er det 40‐årsjubileum for Torvikbukt Rundt, og det må vi markere 

på en god måte. 

 

Triathlon: 

Øystein Orset deltok på Trollveggen Triathlon på Åndalsnes. 

 

Ski: 

Skiaktiviteten er virkelig på tur opp i laget, og det er veldig gledelig. 

Denne vinteren er det Torvikbukt IL som arrangerer onsdagstreningene i langrenn/skøyting 

på Osmarka. Det er Øystein Orset som er hovedtrener med god hjelp av Sondre Grøteide. 



Osmarka IL legger til rette med flotte løyper. Det er mange fra Torvikbukt IL som er med på 

disse treningene, og de har hatt enorm framgang.  

 

På mandager arrangerer Osmarka IL skileik der det også er stor deltakelse fra vårt lag. Viktig 

med den type aktivitet for å utvikle generelle skiferdigheter og skiglede for de unge.  

 

Det er deltagelse i langrenn fra Torvikbukt IL på kretsrenn, sonerenn, Nessetcup og 

telenorrenn.   

Vi hadde deltakere med på rekruttsamling i Aure der landets beste langrennsløpere var 

trenere. Dette ga stor inspirasjon til de som deltok. 

 

Sist vinter og denne vinteren har vi bygd midlertidig hoppbakke i Gåshåla bak skolen. Dette 

har stimulert hoppinteressen. Den 5. februar arrangerte vi hopprenn i denne bakken. Ellers 

når det gjelder hopp så har vi hatt deltagelse i hopprenn og hopptreninger på Hjelset, på 

Skaret i Molde og Stordalen. I sommer har det vært deltagelse i Mølleråsen i Molde som har 

flotte plastbakker. 

 

Laget har også voksne som har deltatt i turrenn, bl.a. Birkebeinerrennet. 

 

Når det gjelder egne arrangementer har vi i tillegg til hopprenn arrangert Telenorrenn i 

langrenn. 

 

Når det gjelder anlegg har vi et ønske om å utvikle Gåshålområdet til skileikområde med 

lysløype, hoppbakke m.m. 

 

Til slutt vil vi rette en spesiell takk til Osmarka IL som preparerer flotte skiløyper gjennom 

hele vinteren.  

 

For Særidrettsgruppa 

Carl Gunnar Orset 

  

 

ÅRSMELDING FOR ØKONOMIGRUPPA  ‐ 2011 

Økonomigruppa har i 2011 bestått av disse personene:  

Leif‐Ståle Engdahl (Leder) 

Ruth Marie Rasmussen 

Laila M. Yttervik 

Bjarte Grøteide 



Arne Torvik 

Øystein Orset 

Økonomigruppa har hatt kiosksalg 2 ganger i 2011. Vi arrangerte basar onsdag 1. juni og fikk inn kr. 

29.420,‐ brutto. Ellers kan vi nevne at vi avholdt kakelotteri i november i forbindelse med 

farsdagshelga.  

Det vi har jobba mest med i 2011 er annonsehefte for Torvikbukt Rundt. Det er stadig nye 

utfordringer basert på trykkeutgifter, kompetansen vår og inntektsmuligheter. Vi har også i 2011 

taklet dette i hovedsak den store innsats vårt nye medlem i gruppa Øystein Orset gjorde i å lage 

heftet. Øystein har også skaffet oss et trykkeri som vil trykke vårt annonsehefte til kostpris 

(Høyskolen i Molde). Alt dette + gode annonseselgere i gruppa gjør at vi fremdeles kan tjene gode 

penger på annonseheftet. 

Mvh 

Leif‐Ståle Engdahl/Leder 

 

 




